
Beşiktaş 75
Region 80

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Erkek Basketbol Takımı, Euroleague
TOP 16 F grubu ilk maçında karşılaştığı Khimki
Moscow Region’a 80-75 yenildi. Abdi İpekçi Are-
na’da oynanan karşılaşmaya Beşiktaş; Jerrells,
Christopher, Serhat, Markota ve Vidmar’la çıktı.

Karşılaş-
manın
ilk daki-
kasında

skor üretemeyen
Beşiktaş, ilk sayı-
larını Vidmar’ın
pota altından bul-
duğu basketle ka-
zandı. Rakibine
pota altında ve
dış atışlarda üs-
tünlük sağlayan
siyah-beyazlılar,

Jerrells ve Serhat
ile bulduğu bas-
ketlerle ilk beş
dakikayı 14-8 ön-
de geçti. Jerrells
ve Christopher ile
skor üretmeye de-
vam eden Beşik-
taş, etkili savun-
masıyla da rakibi-
ne üstünlük kur-
du ve ilk çeyreği
20-14 önde ta-
mamladı. İkinci

çeyrek, Christop-
her’in 3 sayılık
basketiyle başladı.
Beşiktaş, ilk yarı-
nını bitimine 4.25
dakika kala 34-32
geriye düştü. Bu
dakikadan sonra
rakibini yakalaya-
mayan Beşiktaş,
soyunma odasına
45-39 geride gitti.
Karşılaşmanın
ikinci yarısında

top kayıpları ya-
pan ve farkı azalt-
ma şanslarını de-
ğerlendiremeyen
siyah-beyazlılar,
bu çeyreği 67-57
geride tamamladı.
Son bölümde Be-
şiktaş, son 2 daki-
kaya 79-69 geride
girdi. Siyah-be-
yazlılar, karşılaş-
madan 80-75
mağlup ayrıldı.
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Fernandes seferberliği

Fernandes ye-
ni sezona ye-
tiştirilmeye
çalışılıyor. 23

Kasım'daki Akhisar
Belediye maçından
sonra sakatlanan
Fernandes'in, ikinci
yarının ilk haftasına
yetiştirilmesi için
doktorlar alarma
geçti. Son olarak 23
Kasım’daki Akhisar
Belediye mücadele-
sinde forma giyen

Portekizli futbolcu,
yaşadığı sakatlıktan
sonra ligin ilk yarı-
sında 4 lig maçını ve
kupada Ankaragücü
ile Antalyaspor maç-
larını kaçırmıştı. Fer-
nandes, dizindeki kı-
kırdakta yaşadığı so-
run nedeniyle son

olarak ülkesine teda-
vi olmaya gitti. Yıldız
futbolcu daha sonra
Türkiye’ye dönerek
tedavisine burada
devam edecek. Ku-
lüp doktorları, Ma-
nuel Fernandes’in
kamp çalışmalarının
en azından son bölü-

müne yetişip ligde
ikinci yarının ilk ma-
çı olan Büyükşehir
Belediye sınavına ka-
dar hazır olması için
seferberlik ilan etti.
Samet Aybaba’la da
Manu’nun sağlık du-
rumu hakkında sık
sık bilgi veriliyor.
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MMAANNUUEELL  Fernandes'in kamp çalışmalarından en
azından son bölüme yetişrilimesi için tedavisi
sürdürülüyor. Samet Aybaba'da Fernandes'in
sağlık durumu hakkında sık sık bilgi alıyor. 



Altyapı 
hamlesi

Beşiktaş
Teknik di-
rektörü
Samet Ay-

baba altyapının
önemine dikkat
çekti. Siyah-Beyaz-
lılar’ın teknik di-
rektörü Samet Ay-
baba, altyapılara
gereken önemin ve
özenin gösterilme-
mesinden yakındı.
Federasyonun, alt-
yapı tesislerine yar-

dım için kulüplere
para verdiğini söy-
leyen Aybaba,
“Ancak kulüpler
bunları yabancı
oyuncu transferin-
de yaptığı hataları
örtmek adına ken-
di isteği doğrultu-
sunda kullanıyor-
lar. Altyapılarımı-
zın halini görseniz
oturur ağlarsınız.
Ben Beşiktaş tek-
nik direktörüyüm,

Fulya’ya gidemiyo-
rum. Çünkü orada
bizim arkadaşları-
mız bir barakada
oturuyor, genç ço-
cuklarımız da bir
barakada soyunu-
yorlar. Ondan son-

ra oturup diyoruz
ki, ‘Türk futbolu
kalkınacak, şöyle
olacak, yabancı
oyuncu transferi...’
Bunların hepsi
boş” ifadelerini
kullandı. 
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BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Teknik Direktörü Samet Ay-
baba, altyapıya gereken önemin veril-
mesi gerektiğini söyleyerek, özellikle
tesislerin daha iyi bir konuma getiril-
mesi gerektiğinin altını çizdi.



Nene defteri kapandı
OOBBİİNNNNAA,, Gökhan Süzen gibi isimleri kadrosuna katmak isteyen Be-
şiktaş'ta Nene hayali son buldu. Nene'nin menacerleri Beşiktaş'ın
Nene ile yeteri kadar ilgilenilmediğini iddia ettiler.

Beşiktaş'ın
transfer lis-
tesinde ol-
duğu iddia

edilne PSG'de for-
ma giyen Brezilyalı
golcü Nene'nin me-
najeri Gilvan Costa
Tribuna gazetesine
Beşiktaş'la ilgili il-
ginç açıklamalarda
bulundu. Costa Be-

şiktaş'ın sadece bir
kez Nene'nin duru-
munu sorduğunu ve
ondan sonra hiçbir
adım atmadığını id-
dia etti. Gilvan Cos-
ta, PSG'nin Siyah-
beyazlı kulüpten
resmi bir teklif  al-
madığınıda savuna-
rak Türk kulübünün
Nene ile ilgilendiği

haberlerinin sadece
dedikodudan ibaret
olduğunu söyledi.
Beşiktaş yönetimi
bu futbolcu ile ciddi
şekilde ilgilenmiş
olsaydı şartlarının
gayet uyhun olurdu
sözlerini hatırlatan
menajer Gilvan
Costa, Nene defteri-
ni biz değil Beşiktaş

kapattı dedi. Obin-
na, Gökhan Süzen
gibi isimleri kadro-
suna katmak isteyen
Beşiktaş'ta Nene
hayali son buldu.
Nene'nin menacer-
leri Beşiktaş'ın Ne-
ne ile yeteri kadar
ilgilenilmediğini id-
dia ettiler.
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Nasıl bir yol
izlenecek?

SSAAMMEETT  Aybaba'nın kadrosunda görmek iste-
diği Gökhan Süzen için Kasımpaşa da devre-
ye girdiği iddia edildi. Süzen'in Kasımpaşa'ya
gidip gitmeyeceği yönetimin nasıl bir yol iz-
leyeceği ise merak konusu oldu.

Beşiktaş
Teknik
Direktörü
Samet Ay-

baba'nın kadrosun-
da görmek istediği
Gökhan Süzen için
Kasımpaşa da dev-
reye girdiği iddia
edildi. Reto Zieg-
ler'i veto eden ve
"Sol kanada tek iste-
diğim oyuncu Gök-

han Süzen" diyen
Samet Aybaba’nın
favorisi Kasımpaşa-
ya mı gidiyor? Spor
Toto Süper Lig’in
maddi anlamda en
rahat kulüplerinden
Kasımpaşa’nın da
devreye girmesiyle
piyasa iyiden iyiye
kızışırken siyah-be-
yazlılar başarılı
oyuncu için İstanbul

Büyükşehir Beledi-
eyspor'a son olarak
1 milyon TL + 1
oyuncu teklifinde
bulundu. İstanbul
Büyükşehir Beledi-
yespor cephesi öne-
riyi düşünme aşa-
masında olsa da tu-
runcu-beyazlıların
hocası Bülent Kork-
maz "Ben Gökhan’ı
3 farklı mevkide

kullanıyorum" sözle-
riyle transfere sıcak
bakmadığını dile ge-
tirdi. Aybaba da
Korkmaz’a karşılık
"Ben de Gökhan’ı 3
mevkide oynataca-
ğım. Onu alırsam
sol kanattaki tüm
sorunlarımız biter"
diyerek Gökhan’ı
çok istediğini açıkça
söyledi.
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Hiç 
adil olmaz!..

Fikret Orman
son olarak
sezonun ikin-
ci yarısında

oynanacak derbilere
deplasman takım ta-
raftarının alınıp alın-
maması ile ilgili konu-
da şu görüşü bildirdi.
"Sezonun ikinci yarı-
sındaki derbilerde
deplasman takımı ta-
raftarlarının maçlara
gitmesi fikrine sıcak
bakmıyorum. Sezo-

nun ilk yarısında biz
Fenerbahçe Stadı'na,
Galatasaray'da bizim
stadımıza taraftar ge-
tirmedi.Devre arasın-
da bu durumu değiş-
tirmek adil olmaz.
Ancak sezon sonu dü-
şünülebilir. Maçlarda-
ki şiddet ortamı de-
vam edecekse ben bu
işe taraftar değilim.
Tabi ki taraftarımızın
deplasmana gitmesini,
rakiplerimizin de bi-

zim stadımıza gelme-
lerini isterim. Ancak
bu Avrupa'daki ör-
nekleri gibi olması la-
zım. Biz de ise bu
abartılarak oluyor. Bu
durumdan da rahatsız
oluyorum. Taraftara

şirin gözükmek için '-
Taraftarlar gelsin, ta-
raftarımız gitsin' gibi
laflar benim ağzım-
dan çıkmaz. Yeni se-
zon için altyapı oluş-
turularak yapılırsa dü-
şünülebilir."
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BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Başkanı Fikret Orman, “Sezonun ikinci yarısındaki

derbilerde deplasman takımı taraftarlarının maçlara gitmesi

fikrine sıcak bakmıyorum. Sezonun ilk yarısında biz Fenerbah-

çe Stadı'na, Galatasaray'da bizim stadımıza taraftar getirme-

di.Devre arasında bu durumu değiştirmek adil olmaz” dedi.


